

INDIVIDUAL PREPAID
FRESH FUNDSبطاقة الدفع المسبق للأفراد
FRESH FUNDS

Bankmed Individual Fresh Funds prepaid card is issued inactive and should be activated by the cardholder through MedMobile

Prepaid Cards Benefits

- Worldwide acceptance and recognition
- Issued in different currencies (USD or Euro currencies)
- Access to SMS service, statement and balance inquiry
- Card can be used for local spending on point of sale (POS) machines and ATM withdrawals in USD currency only
- Card can be used for international spending on point of sale (POS) machines and ATM withdrawals in both USD and EUR currencies
- Card can be used for online shopping in USD or Euro currencies

Loads/Reloads

- Initial load is free of charge.
- Subsequent reloads are subject to reload fee (USD 1, EUR 1)
- Funds are available in the card account within one business day.
- Cards can be reloaded at any time at Bankmed Branches or by transfers from XF account via MedOnline/MedMobile.

FX Markup Rate

All card transactions occurring in a currency other than the card currency will be charged based on the Visa exchange rates as applicable on the date of the conversion with an exchange fee up to 4.5% of the transaction amount.

Expired Card Maintenance Fee

Expired Card Maintenance Fee is set at USD/EUR 5 per month and will be debited from the card remaining balance upon the card expiry date.

Required Documents

- Copy of National ID or passport

Card Balance Limit, Cash Withdrawal Limits, Load limits

Fresh Fund بطاقات Fresh Fund Cards		نوع البطاقة Card Type
يورو Euro	دولار أميركي USD	عملة البطاقة Card Currency
2,250	2,250	الحد الأقصى لإجمالي السحوبات النقدية في الاسبوع Maximum Total Cash Withdrawals Amount per week
25	25	الحد الأقصى لعدد عمليات السحب النقدي في الاسبوع Maximum Number of Weekly Cash Withdrawals
10,000	10,000	الحد الأقصى لمبلغ التعبئة Maximum Load Amount
10,000	10,000	الحد الأقصى للرصيد Maximum balance

MedCards e-Services

- Balance Inquiry
- Bankmed ATMs
- 24/7 Call Center
- MedOnline
- MedMobile

يصدر بنك البحر المتوسط بطاقة الدفع المسبق للأفراد Fresh Funds، وهي بطاقة غير مفعلة في البداية حيث يتوجب تفعيلها من قبل حامل البطاقة عن طريق خدمة MedMobile مزاي البطاقة المدفوعة مسبقاً

- مقبولة في جميع أنحاء العالم.
- تصدر في عملات مختلفة (دولار أمريكي أو يورو)
- خدمة الرسائل النصية القصيرة SMS، كشف الحساب، والاستفسار عن الرصيد.
- يمكن استخدام البطاقة محلياً للتسوق في نقاط البيع (POS) والسحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي بعملة الدولار الأمريكي فقط
- يمكن استخدام البطاقة خارج لبنان للتسوق في نقاط البيع (POS) والسحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي، بعملة الدولار الأمريكي واليورو.
- يمكن استخدام البطاقة للتسوق عبر شبكة الإنترنت بعملة الدولار الأمريكي أو اليورو

تعبئة البطاقة / إعادة تعبئة البطاقة

- تكون عملية التعبئة الأولى مجانية.
- تخضع عمليات إعادة التعبئة اللاحقة لرسم إعادة التعبئة والبالغ (1 دولار أميركي، 1 يورو).
- تصبح الأموال متوفرة في حساب البطاقة في غضون يوم عمل واحد.
- يمكن إعادة التعبئة في فروع بنك البحر المتوسط أو عن طريق التحويلات من حساب XF عبر خدمة MedOnline/والخدمات المصرفية عبر الهاتف الجوال.

سعر صرف العملات الأجنبية

يتم قيد جميع العمليات على البطاقة والتي تتم بعملة أخرى غير عملة البطاقة بناء على أسعار سوق الصرف في تاريخ التحويل مع عمولة قطع تصل إلى 4.5% من قيمة العملية.

رسوم صيانة البطاقة المنتهية الصلاحية

تُحدد رسوم صيانة البطاقة المنتهية الصلاحية بقيمة 5 دولار أمريكي / يورو شهرياً، وتخصم من رصيد البطاقة المتبقي وذلك عند تاريخ إنتهاء لصلاحية البطاقة.

المستندات المطلوبة

- صورة عن بطاقة هوية أو جواز سفر

سقف رصيد البطاقة، سقف السحب النقدي، وسقف التعبئة

Fees and Charges

الرسوم والتكاليف

Fresh Funds يورو EURO Fresh Funds	Fresh Funds دولار أميركي Fresh Funds USD	عملة البطاقة Card Currency
15	15	الرسوم السنوية Annual Fees
10	10	رسوم استبدال البطاقة Card Replacement Fee
10	10	رسوم إعادة إصدار البطاقة Card Reissuance Fees
مجاًناً Free	مجاًناً Free	رسوم استخدام أجهزة الصراف الآلي (شبكة الصراف الآلي الخاصة بالبنك) ATM Fees (Bank's ATM Network)
3	3	رسوم استخدام أجهزة الصراف الآلي أجهزة الصراف الآلي (الأخرى في لبنان) (Other ATMs in Lebanon) ATM Fees
1	1	رسوم الاستفسار عن الرصيد على أجهزة الصراف الآلي لغير المصرف Balance inquiry on other ATMs
7 أو 2% (أيهما أكبر) (Whichever is Greater)		رسوم استخدام أجهزة الصراف الآلي (أجهزة الصراف الآلي الأخرى خارج لبنان) (Other ATMs outside Lebanon) ATM Fees
مجاًناً Free	مجاًناً Free	رسوم معاملات (الشراء) من نقاط البيع POS (Purchase) Transaction Fees
1	1	رسوم معاملة غير ناجحة (أجهزة الصراف الآلي الأخرى) Failed Attempted Transaction Fees (others ATMs)
0.50	0.50	رسوم معاملة شراء غير ناجحة Failed Attempted Purchase Fees
مجاًناً	مجاًناً	رسوم عملية التعبئة الأولية Initial Load Fees
1	1	رسوم إعادة التعبئة Reload Fees
1	1	رسوم صيانة البطاقة Monthly Maintenance Fee
Free	Free	رسوم الإبلاغ عن طريق الرسائل النصية القصيرة SMS (شهرياً) SMS Notification Fees (per month)
10	10	رسوم إلغاء البطاقة Card Closure and Balance Refund Fees
%1.50	%1.50	رسوم العمليات المنفذة خارج لبنان Cross Border Fee

Client Declaration

We hereby acknowledge receipt copy of this Key Facts Statement (KFS), understand and approve its content, and agree that (i) the commissions, interest rates, and charges referred to herein may be amended at any time by the Bank in accordance with the terms and conditions governing our relation with the Bank and the relevant product/service; (ii) this KFS as a whole is intended for informational purposes only and does not define nor cover in detail all the terms and conditions of the proposed product/service described herein; (iii) this KFS shall not supersede nor be considered in any way as amending any of the agreements and other documents signed by us under or in relation to the product/service; and (iv), in addition to the commissions mentioned above, the commissions mentioned in the "Tariff Guide" shall be exclusively charged directly to our new fresh foreign currency account, where applicable, and we hereby declare that we are aware of its content and we acknowledge and agree that it is subject to modifications at any time by the Bank who is publishing it in all its branches for review by the clients. We hereby acknowledge that all amounts which are or may become due on the basis of the Card or as a result of its use, including the principal, interest, commissions, supplements, fees and expenses, must be paid to the Bank only in Fresh Foreign Currency Funds, i.e. with foreign currency funds that were/will be transferred from abroad or through feeding of funds in fresh foreign by the same manner and/or were/will be received in Banknotes after 9 April 2020. We hereby acknowledge that this condition is the driving cause of the Bank's acceptance to issue the Card and grant us the facilities related thereto, without which the issuance would not have taken place. Accordingly, we undertake not to pay any amount in any other currency or method, or to uphold any current ground or law or any upcoming law that contradicts the above which is considered to be the law governing the relationship between the contracting parties. Moreover, we hereby explicitly waives any current or upcoming right to make any payment in Lebanese pounds or in any currency or manner other than the aforementioned currency and manner or by checks or Bank transfers from Bank's account(s) other than the new dedicated account denominated in Fresh Foreign Currency or by any other settlement means, and waives any right to deposit any amounts that become due on the basis of the Card or the use thereof, or by any other settlement means, through a Notary Public or the Executive Bureau or any other judicial authorities by virtue of any type of proceedings or recourse. Such waiver is final and irrevocable. The condition precedent to the completion of payment is that such payment must only be made in Fresh Foreign Currency Funds as per the above.

CLIENT'S NAME _____ CLIENT'S ID _____

تصريح العميل

لقد استلمنا نسخة من الكتاب الحاضر وفيهنا مضمونه ونوافق عليه، كما نوافق على (أ) أن العمولات ومعدلات الفوائد والمصاريف المشار إليها في منه قابلة للتعديل في أي وقت من قبل المصرف وفقاً للبيانات والشروط التي تترى علاقتنا بالمصرف وتلك المتعلقة بالمنتج/الخدمة؛ (ب) أن هدف هذا الكتاب هو على سبيل التوضيح والإعلام فقط، وهو لا يحدد ولا يغطي بالتفصيل كافة بنود وشروط المنتج/الخدمة موضوع الكتاب الحاضر؛ (ج) وأن هذا الكتاب لا يخل محل ولا يمكن اعتباره بأي شكل من الأشكال بمثابة تعديل للعقد والمستندات الأخرى المتعلقة من قبلنا والمتعلقة بالمنتج/الخدمة؛ (د) أنه وبالإضافة إلى العمولات المذكورة أعلاه، نعيد على حسابنا الجديد المخصص حصراً للأموال النقدية بالعملة الأجنبية مباشرة، حيث نتوجب، العمولات الواردة في "الائحة العمولات والمصاريف" المعتمدة من قبل المصرف ونصرح بأننا قد اطلعنا على اللائحة المذكورة وأخذنا علماً ونوافق بأنها قابلة للتعديل في أي وقت من قبل المصرف الذي يقوم بوضعها لدى فروعه لمراجعتها من قبل العملاء. كما نقر بموجب أن جميع المبالغ المستحقة أو التي قد تستحق بسبب البطاقة أو نتيجة استعمالها، بما فيها الأصل والفوائد والعمولات واللواحق والرسوم والمصاريف، يجب تسديدها من قبلنا حصراً بأموال نقدية بالعملة الأجنبية أي بأموال حولت أو يتم تحويلها من الخارج أو من خلال حساب تم تعديته بهذه الطريقة أو تم أو يتم تلقيها أوراقاً نقدية بالعملة الأجنبية بعد تاريخ 9 نيسان 2020. وعليه، إننا نقر بأن هذا الشرط هو السبب الذي دفع المصرف وحمله على قبول إصدار البطاقة ومنحنا التسهيلات المصرفية المرتبطة بها والذي لولاها لما كان وافق على ذلك. وبالتالي، فإننا نتعهد بعدم تسديد أي مبلغ بأية عملة أو طريقة أخرى، أو التمسك بأي سبب أو قانون حالي أو قد يطرأ أو يصدر لاحقاً خلافاً لما ذكر أعلاه الذي يعتبر شريعة المتعاقدين. كما ونتنازل صراحة عن أي حق حالي أو مستقبلي بتسديد أي مبلغ بالليرة اللبنانية أو بأي عملة أو طريقة أخرى غير تلك المذكورة أعلاه أو بموجب شيكات أو تحويلات مصرفية من حسابات مصرفية غير الحسابات الجديدة المخصصة للأموال النقدية بالعملة الأجنبية أو بأية وسيلة إيفاء أخرى مهما كانت ونتنازل صراحة عن أي حق بإيداع أي مبلغ يستحق بسبب البطاقة أو نتيجة استعمالها بالليرة اللبنانية أو بموجب شيك بأية عملة كانت أو بأية طريقة إيفاء أخرى لدى الكاتب العدل بموجب معاملة عرض وإيداع فعلي أو لدى دائرة التنفيذ أو أي مرجع قضائي آخر بموجب أية معاملة أو مراجعة مهما كانت، تنازلاً نهائياً لا رجوع عنه، بحيث يشترط لاكمال عملية الإيفاء أن يتم التسديد حصراً بأموال نقدية بالعملة الأجنبية وفقاً لما ذكر أعلاه.

اسم العميل _____ رقم التعريف _____

التوقيع _____ التاريخ _____